

Title (en)
Scaffolding platform.

Title (de)
Gerüstbelag.

Title (fr)
Plate-forme d'échafaudage.

Publication
EP 0645507 A2 19950329 (DE)

Application
EP 94114409 A 19940914

Priority
DE 9314364 U 19930923

Abstract (en)

The invention relates to a scaffolding platform (1) which is used in the scaffolding as a tread surface and is distinguished, with respect to known scaffolding platforms, by a much smaller transporting volume and by simplicity and solidity. The essence of the invention consists in that, in the case of the novel scaffolding platform, any frame reinforcement and separate suspension or fastening elements or suspension claws fastened on the frame are dispensed with. The scaffolding platform (1) comprises a stable and weather-resistant panel in unit dimensions predetermined by the geometry of the crossmember bearing plane and is mounted directly - without the interposition of further structural elements - on the crossmembers or supporting elements (2, 3) of the respective scaffolding plane. In order to permit the frame-like direct mounting on the crossmembers (2, 3), the corners (5) of the scaffolding-platform panel have clearances in them in accordance with the space requirements of the scaffolding uprights (4) passing through vertically in the corner regions. Consequently, during assembly of the scaffolding, after laying the scaffolding platform on the crossmembers or supporting elements, the desired installation position is produced immediately and without complications, and the scaffolding platform is secured against impermissible horizontal displacement out of the installation position. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf einen Gerüstbelag (1), der im Gerüst als Lauf- bzw. Trittfläche eingesetzt wird und sich durch ein vielfach geringeres Transportvolumen sowie durch Einfachheit und Robustheit gegenüber bekannten Gerüstbelägen auszeichnet. Das Wesen der Erfindung besteht darin, daß beim neuen Gerüstbelag jegliche Rahmenverstärkung und gesonderte am Rahmen befestigte Einhängeklaue bzw. Einhänge- oder Befestigungselemente entfallen. Der Gerüstbelag (1) besteht aus einer stabilen und witterungsbeständigen Platte in von der Geometrie der Riegel-Auflagerebene vorgegebenen Rastermaßen und ist direkt - ohne Zwischenschaltung weiterer Bau- oder Konstruktionselemente - auf den Riegeln bzw. Tragelementen (2, 3) der jeweiligen Gerüstebene aufgelagert. Um die rahmenartige direkte Auflagerung auf den Riegeln (2, 3) zu ermöglichen, sind die Ecken (5) der Gerüstbelag-Platte entsprechend der Raumfordernisse der in den Eckbereichen vertikal durchlaufenden Gerüstständer (4) ausgespart. Dadurch wird bei der Montage des Gerüsts nach Auflage des Gerüstbelages auf den Riegeln bzw. Tragelementen sofort und unkompliziert die gewünschte Einbauposition hergestellt und der Gerüstbelag ist gegen unzulässiges horizontales Verschieben aus der Einbaulage gesichert. <IMAGE>

IPC 1-7
E04G 1/15

IPC 8 full level
E04G 1/15 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04G 1/15 (2013.01)

Cited by
CN106320678A; RU2710235C1; AU731675B2; US6283251B1; WO9910612A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
DE 9314364 U1 19931202; EP 0645507 A2 19950329; EP 0645507 A3 19950726

DOCDB simple family (application)
DE 9314364 U 19930923; EP 94114409 A 19940914